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Vragen van het lid Hoogland (PvdA) aan de Minister van Infrastructuur en 
Milieu over de veiligheid op de N36 tussen Almelo en Ommen (ingezonden 
5 februari 2015). 

Vraag 1
Bent u bereid te onderzoeken of een snelheidsverlaging naar 80 kilometer per 
uur een positief effect heeft op de veiligheid van de N36? Zo ja, wanneer 
verwacht u de resultaten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 2
Welke gedragsbeïnvloedende maatregelen die de veiligheid op deze weg 
verhogen kunt u nog nemen? Bent u bereid deze maatregelen te nemen? Zo 
ja, per wanneer verwacht u dat deze effect zullen sorteren? Zo nee, waarom 
niet? 

Toelichting: 

Aanvullend op eerdere vragen ter zake van de leden Van Helvert en Omtzigt 
(beiden CDA), ingezonden 3 februari 2015 (vraagnummer 2015Z017250).
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